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AHOGY 
AZ ELLENZÉK 
LÁTJA 
A városvezetés elmúlt egyévi 
munkájá t Dobó László, a Fi-
desz szegedi közgyűlési frak-
cióvezetője is értékelte: - A 
szocialista városvezetés más 
szemlélettel állt az önkor-
mányzati feladatokhoz. Az 
erőszakos központosítás gya-
korlatának rendeltek alá min-
den döntést. Kicseréltek szá-
mos köztisztviselőt és cégveze-
tőt, így nem meglepő, hogy 
megtorpantak az előző önkor-
mányzat által elkezdett beru-
házások is. A munkahelyekre 
ránehezedett minden szinten a 
pártpolitika nyomása, a szak-
mai érvek egyre kevesebb sze-
rephez jutnak. Az MSZP tála-
lásában a legképtelenebb tájé-
koztatás is hitelesnek tűnhet, 
amely lehetővé teszi a baloldali 
városvezetésnek a tényektől 
független állítások büntetlen 
kommunikálását . így kerülhe-
tett például csőd közeli hely-
zetbe a város tavasszal, több 
min t 3 ,5 milliárdos értékpa-
pír-állomány és jelentős ingat-
lanvagyon mellett. Tudtuk, 
hogy egyre nehezebb lesz Sze-
geden az élet, de álmainkban 
sem gondoltuk volna, hogy 
ilyen drasztikus áremelés és 
adónövekedés lesz jövőre. Ez 
mind a nem átgondolt straté-
giának, a kényszerpályára állí-
tott városnak, a koncepció nél-
küli politikának köszönhető. 
Frakciónk próbált szakmai ja-
vaslatokat tenni, de ezt rend-
szerint leszavazta a baloldal. 

Beszélgetés a szegedi polgármesterrel az elmúlt egy évről 

Botka nem tervez személyi változtatásokat 
Botka László az e lmú l t egy év 
egyik legfontosabb eredményé-
nek ta r t j a , hogy s ikerül t meg-
erős í ten i a közb iza lma t Szege-
den . A polgármes te r re l az ön-
ko rmányza t i választások óta el-
te l t időszakról beszé lge t tünk . 

- Hogyan értékeli a városveze-
tés elmúlt egyévi munkáját ? 

- Nagyon intenzív m u n k á t 
folytat tunk az e lmúl t egy évben. 
Az ú j önkormányza t megalaku-
lásakor, tavaly novemberben há-
rom célt t űz tünk ki magunk elé. 
Rendkívül fontosnak ta r to t tuk a 
város hi te lá l lományának csök-
kentését és a fejlesztési források 
biztosítását. Megvizsgáltuk, mi-
lyen gazdasági és infras t rukturá-
lis fejlesztéseket t udunk elindí-
tani Szeged fejlődése érdekében. 
Azt is célként tűz tük ki, hogy eb-
ben a kérdésében konszenzust 
t e remtünk, mer t csak úgy érhe-
tünk el sikert, ha együt tműköd-
nek az önkormányzat , a gazdasá-
gi élet, az egyetem és a civil szfé-
ra vezetői, képviselői. A harma-
dik legfontosabb célként megva-
lósí tot tuk a nyitot t városháza 
programot és megerősí tet tük a 
közbizalmat. 

- Milyen eredményekre a leg-
büszkébb1 

- Nagyon sok minden t említ-
he tnék a gőzfürdő és a kamara-
színház fe lúj í tásának elkezdésé-
től kezdve a csatornaberuházási 
program elindításáig, amelyek 
mind-mind mill iárdos projek-
tek. Mindezek mellet t megemel-
tük a városrészi és az iskolafel-
úji tási alap összegét, a kisvállal-
kozóknak kétmillió forint bevé-
telig nem kell iparűzési adót fi-
zetniük, a nagybefektetőknek pe-
dig jelentős adókedvezményt 
biztosítunk. Létrehoztok a Bio-
polisz Konzorciumot, beindítot-
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tuk a térrehabilitációs programot 
és megkezdtük a logisztikai köz-
pont építését. Pályázaton nyert 
pénzből jövőre kezdjük el a váro-
si kórház és a Vasvári Pál szakkö-
zépiskola épületének felújítását. 
Már készülnek a tervek a repülő-
tér és a Felső Tisza-parti stadion 
fejlesztésére, rekonstrukciójára. 
Jövőre elkezdődik az M5-ÖS au-
tópálya továbbépítése és hozzá-
kezdenek a nyugati elkerülő ú t -
a Röszkei utat köti össze a Bajai 
út tal - építéséhez is. 2004 az új-
jászületés éve lesz Szegeden, 

amelynek keretében több tízmil-
liárdos beruházás is indul. 

- Könnyű a városvezetésnek, 
mondhatnák, hiszen a közgyű-
lésben a kormánypártok abszo-
lút többséget élveznek. 

- Noha valóban abszolút több-
ség élveznek a kormánypár tok a 
közgyűlésben, első intézkedése-
ink között vál tozta t tunk a dönté-
si mechanizmuson . így például 
t izenkét szakmai fó rumot (idős-
ügyi, idegenforgalmi, fogyatéko-
sügyi stb.) hoz tunk létre, több 
száz embert von tunk be a dön-

téshozatalba. A közgyűlési elő-
terjesztések készítésekor, a pénz-
ügyi alapok felosztásakor meg-
hallgatjuk és figyelembe vesszük 
a fórumok véleményét, javasla-
tait. felzem, n e m telt még el úgy 
közgyűlés, hogy ne fogadtunk 
volna el olyan ellenzéki javasla-
tot, amely a város érdekét szol-
gálja. 

- Milyen egyébként a viszo-
nyuk a közgyűlési ellenzékkel? 

- Jóllehet, én a megválasztá-
som óta megegyezésre töreked-
t e m és törekszem az ellenzékkel, 

a Fidesz az első naptól kezdve tá-
madja a városvezetést. Cél juk a 
botránykeltés és az önkormány-
zat lejáratása. Azt látom, tapasz-
talom, hogy az országos politikai 
konfl iktusokat akarják helyi 
szintre leképezni. A politikai stí-
lus színvonalát illetően a Fidesz 
képviselői messze állnak azoktól 
a tiszteletre méltó, lokálpatrióta, 
jobboldali beállítottságú közéleti 
személyiségektől, akik tenni 
akarnak a városért, és egyébként 
óriási szükség van a m u n k á j u k -
ra. Remélem, ez hatással lesz a 
képviselőkre is. 

- Februárban bejelentették, 
hogy Szeged eladósodott, csőd 
közeli helyzetbe került, amit az 
ellenzék kétségbe vont. Bartha 
László volt polgármester akkor 
úgy nyilatkozott, hogy nem a 
város, hanem a városvezetés ke-
rült válsághelyzetbe. 

- A kőkemény intézkedéssoro-
zatnak köszönhetően - amely 
során létszámleépítést haj tot-
t unk végre a városházán, össze-
von tunk önkormányzat i cége-
ket, fe lmondtuk korábban kötött 
előnytelen privatizációs szerző-
déseket, á ta lakí tot tuk a közokta-
tási s t ruktúrá t - márciustól ok-
tóberig 1 milliárd 700 millió fo-
rinttal csökkentet tük a költség-
vetési hiányt. A Fidesz igen fur-
csán viselkedett az ügyben: elő-
ször tagadta, hogy baj van, ma jd 
számon kérte, hogy miér t n e m 
csinálunk semmit , aztán pedig 
kritizálta lépéseinket. 

- Tervez-e változtatást az ön-
kormányzatnál vagy a városi 
tulajdonú cégeknél a vezető 
posztokon 7 

- Egyelőre n e m tervezek vál-
toztatást , ami n e m azt jelenti, 
hogy mindenne l elégedett va-
gyok. 

SZABÓ C. SZILÁRD 
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ÁRVERÉSI FELHÍVÁS 
A M Á V Rt. képviselője, a M Á V Rt. Területi Ingatlangazdálkodási Központ Szeged, 

nyilvános árverésen értékesíti az alábbi ingatlanokat 

Ingatlan címe Helyrajzi szám Térmérték Művelési ág 
Apátfalva 1285/16 2870 Beépítetlen terület 
Apátfalva 1285/17 457 Ut 
Apátfalva 0154/2 5567 Gyep, legelő 
Battonya 08/5 9932 Szántó 
Bácsalmás 2795/1 565 Üzemi terület 
Bácsszőlős 0168/4 6471 Üzemi terület 
Baja 717/17 797 Üzemi terület 
Békés 4027/9 1288 Beépítetlen terület 
Békéscsaba 3114/11 325 Épület, udvar 
Helvécia 081/14 1072 Közterület 
Hódmezővásárhely 113/6 379 Beépítetlen terület 
Hódmezővásárhely 113/7 514 Beépítetlen terület 
Hódmezővásárhely 113/9 2868 Beépítetlen terület 
Kiskunfélegyháza 4728/20 1904 Ut 
Kiskunfélegyháza 4728/21 1782 Ut 
Kunszentmárton 1148/7 129 Épület, udvar 
Magyarbánhegyes 036/7 2678 Szántó 
Medgyesegyháza 0269/3 1311 Szántó 
Mezőtúr 01202/3 5476 Gyep, legelő 
Nyársapát 91/5 2890 Ut 
Nyársapát 91/6 2192 Beépítetlen terület 
Nyársapát 0192/3 1095 Gyep 
Orgovány 934/2 4424 Ut 
Orgovány 934/3 2682 Vasútállomás 
Solt 02/1 3229 Gyep, legelő 
Solt 02/2 14305 Gyep és épület 
Solt 02/3 1600 Gyep, legelő 
Szeged 16849/1 667 Beépítetlen terület 
Szeged 23239/8 719 Épület, udvar 
Szeged-Szőreg 02603/4 7957 Szántó, gyep, legelő 
Szeged-Szőreg 02306/5 3002 Gyep, legelő 

Az árveréssel kapcsolatos tudnivalókat tartalmazó Árverési tájékoztató füzet 5000 Ft ellenében átvehető 
az árverés helyén. 

MÁV Rt. Területi Igazgatóság Ingatlangazdálkodási Központ 
Az alábbi időpontokban: 2003. december 08. - 2003. december 20. között 8-14 óráig 

Az árverés időpontja: 2004. január 6-án, 10.00 óra 
Szeged, Tisza L. krt. 28-30. II. em., 230. sz. iroda 

Az ingatlanokkal és az árverési feltételekkel kapcsolatosan konzultációt tartunk a fenti címen 
2003. december 19-én, pénteken, 10 órakor. 

Lázár János polgármestertől várnak megoldást Vásárhelyen 

A lakásgondok miatt 
panaszkodnak a legtöbben 

Bár v a n n a k ú j bér lakások is Vásárhelyen, n é h á n y a t v i szon t m u s z á j l e b o n t a n i . Fotó: Tésik Attila 

Ibvábbra is a szociális bér lakások i rán t i igény 
s z á m í t s l áge r témának azok körében, ak ik Lázár 
János vásárhelyi po lgármes te r t fogadóórá ján fel-
keresik. 

Még sötét van odakint , amikor a vásárhelyi város-
háza egyik folyosóján már elkezdenek gyülekezni 
az emberek. A sorszámokat szorongató vásárhelyi-
ek Lázár János polgármester fogadóórájára érkez-
nek. A külsőleg teljesen változatos képet m u t a t ó 
csoport tagjainak egyetlen közös jellemzője, hogy 
mindannyian a város vezetőjétől remélnek megol-
dást problémájukra. 

Persze sokan v a n n a k olyanok, ak iknek a gond-
jaik is hasonlóak. A polgármester t felkeresők jó 
része ugyanis szociális bérlakásokkal kapcsolat-
ban érdeklődik, kapni , cserélni szeretne. A m i n t 
arról m á r többször beszámol tunk , jelenleg közel 
hé tszáz igénylőt t a r t anak nyilván a városban, míg 
az önkormányza t i o t thonok száma hatszáz körü-
li. A napokban ugyan elkészül száz ú j szociális 
bérlakás, amelyek lakóinak t ú lnyomó többségét 

m á r kijelölték, a fogadóórákon mégis a l akha tás a 
slágertéma. 

Az egyik segítséget váró asszony például jelenleg 
egy másfél szobás bérot thonban él élettársával és 
négy gyermekével. Egyik fia súlyosan sérült, két má-
sik gyermeke pedig a földön kényszerül aludni, mert 
nincs elég ágyuk. Az édesanya elmondta: n e m lu-
xuslakásra vágynak, csak egy picit nagyobb ot thon-
ra, van némi megtakarított pénzük is, azaz n e m hal-
moztak fel tartozásokat. Egy másik asszony pedig, 
mivel a mos tan i házukat hamarosan lebontják, 
újabb lakást kap, s ezzel kapcsolatban érdeklődött a 
polgármesternél. De olyan fiatal édesanya is el-
mondta problémáit, aki a nemrég kapott bérlakását 
saját pénzéből szinte teljesen felújította, mostanra 
azonban kimerültek a tartalékai. S bár a munkála-
tok árát a lakbérbe beszámítják, a várandós kisma-
mának hamarabb lenne szüksége a pénz egy részére. 

Lázár János ezekben az esetekben az adot t terület 
illetékes szakembereit kéri meg arra, hogy vizsgál-
ják meg az ügyet. 

SZÖGI ANDREA 


